
Високи  представник  поново
позива на споразум о Статуту
града Мостара
Високи предстаник, Педи Ешдаун, у петак је јасно изјавио да
се, без обзира што Комисија која је задужена за израду Статута
града Мостара није успјела постићи споразум о радном нацрту,
мора наћи стално рјешење којим ће се штитити и унапређивати
интереси свих грађана Мостара.  С обзиром да ће сљедеће године
бити одржани општински избори, рјешење се мора наћи до краја
2003. године.

“Изабрани представници града Мостара први пут су имали прилику
да  створе  један  модеран,  европски  систем  управе  за  своје
грађане”, рекао је високи представник, коментаришући неуспјех
Комисије у проналажењу рјешења.  “Неуспјехом Комисије, Европи
се упућује негативан сигнал о БиХ.  Европске земље желе да се
увјере да су изабрани представници БиХ способни за рјешавање
сопствених проблема”.

Комисија  за  град  Мостар  је  јуче  касно  покушала  да  одржи
посљедњи састанак, међутим није се успјело осигурати кворум. 
Пет  преосталих  чланова  од  првобитних  девет,  који  су
представљали  све  конститутивне  народе  у  БиХ  и  све  водеће
странке засупљене у Градском савјету, израдили су незваничан
документ, који садржи нека од разних мишљења која су била
заступљена у Комисији, која је иначе имала задатак да сачини
јединствен  нацрт  Статута  до  31.  јула  2003.  године.   Овај
документ одражава јасно и генерално мишљење да је статус љуо у
граду Мостару неодржив.

“Све стране у Мостару дале су подршку овом процесу; упућивале
су представнике и давале приједлоге.  Многи чланови Комисије
су  појединачно  дали  значајан  допринос  у  раду  Комисије,
међутим, изневјерени су опструкцијама страначких машинерија. 
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Иако Комисија као цјелина није постигла успјех, она је ипак
осигурала основу на којој се може градити даље”, рекао је
високи представник.

Високи представник захваљује оним члановима Комисије који су
радили  предано  у  Комисији  и  тиме  осигурали  да  она  ипак
забиљежи помаке у раду. 

“Искористићемо период годишњих одмора да сагледамо ситуацију и
утврдимо  као  ћемо  даље”,  рекао  је  високи  представник.  
“Чињеница  да  се  наредне  године  одржавају  општински  избори
значи да ће питање Статута града Мостара морати бити ријешено
до краја ове године.  Ја дијелим нестрпљење грађана Мостара
који желе да се ово питаље ријеши и да град и услуге за које
плаћају порез постану нормалније”.


